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ZAPISNIK 

 

sa 18. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, odrţane 18. prosinca 2019. 

godine, s poĉetkom u 18:00 sati u uredu Općinskog naĉelnika. 

 

NAZOĈNI vijećnici: Tonći Šarić, Nina Glumac, Dino Katić, Martina Bašić Ivĉević, Miro 

Mariĉević i Lukša Hropić 

 

NISU NAZOĈNI vijećnici: Anita Janĉić Lešić  

 

OSTALI NAZOĈNI: Leo Katić općinski naĉelnik, Margaret Hropić zamjenica općinskog 

naĉelnika, Antonia Barbić v.d. proĉelnice Jedinstvenog upravnog odjela, Anita Lešić viša 

referentica za proraĉun i financije, Ana Ivelja odreĊeni ĉlan Vijeća kandidacijske liste SDP-a 

 

Potpredsjednik Lukša Hropić otvorio je sjednicu i pozdravio nazoĉne. 
 

Potpredsjednik Lukša Hropić utvrdio je da je na sjednici nazoĉno šest vijećnika i da Vijeće 

moţe pravovaljano odluĉivati te je predloţio sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Izvješće Mandatnog povjerenstva i verifikacija mandata ĉlanova Općinskog vijeća 
 - sveĉana prisega ĉlanova Općinskog vijeća 

2. Odluka o izboru predsjednika Općinskog vijeća 

3. Zapisnici s 16. i 17. sjednice Općinskog vijeća 

4. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu 

5. Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu i projekcija za 2020. i 

2021. godinu 

6. Proraĉun Općine Lastovo za 2020. godinu i projekcija Proraĉuna za 2021. i 2022. 

godinu 

7. Analiza stanja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo u 2019. godini  

8. Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo za 2020. 

godinu s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje 

9. Plan djelovanja Općine Lastovo u podruĉju prirodnih nepogoda za 2020. godinu  

10. Odluka o izmjeni odluke o imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od 

prirodnih nepogoda 

11. Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju ĉlanova Vijeća za davanje koncesijskog 

odobrenja 

12. Prijedlog za imenovanje sudca porotnika te sudca porotnika za mladeţ Ţupanijskog 

suda u Dubrovniku 

13. Korištenje sredstava u vlasništvu Komunalca d.o.o. 

14. LAG 5 – Natjeĉaj za provedbu tima operacije 3.1.1. 

14.1.Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt Dom kulture u Lastovu 

15. Vijećniĉka pitanja. 

 

Potpredsjednik Lukša Hropić stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog red.
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Nakon obavljenog glasovanja, potpredsjednik Lukša Hropić utvrdio je da je jednoglasno (sa 

šest glasova „za“) usvojen dnevni red. 

 

AD 1. IZVJEŠĆE MANDATNOG POVJERENSTVA I VERIFIKACIJA MANDATA 

ĈLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA – SVEĈANA PRISEGA ĈLANOVA OPĆINSKOG 

VIJEĆA 
 

Potpredsjednik Lukša Hropić otvara raspravu i daje rijeĉ predsjedniku Mandatnog 

povjerenstva Tonćiju Šariću. 

 

Tonći Šarić: Na temelju ĉlanka 6. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Lastovo Mandatno 

povjerenstvo na 18. sjednici Općinskog vijeća Općine Lastovo, odrţanoj 18. prosinca 2019. 

godine, podnosi slijedeće Izvješće. Neću Vam sve ĉitati, ukratko ću vam navesti da dana 25. 

lipnja 2019. godine, naţalost, prestaje mandat preminulom ĉlanu Općinskog vijeća Pavlu 

Lagetaru koji je bio ĉlan kandidacijske liste HDZ-a. Nadalje, Ilija Frlan koji je bio ĉlan 

kandidacijske liste SDP-a podnio je pisanu ostavku ovjerenu kod javnog biljeţnika 

zaprimljenu 15. listopada 2019. godine. Dana 4. studenoga 2019. godine zaprimljen je dopis 

kojim je OO SDP Lastovo odredio Anu Ivelja, kao zamjenicu ĉlana, dok je OO HDZ Lastovo 

dostavio dana 25. studenoga 2019. godine dopis kojim odreĊuje Marina Katića za zamjenika 

ĉlana. Mandatno povjerenstvo utvrĊuje da su ispunjeni zakonski uvjeti za verifikaciju 

mandata sljedećim ĉlanovima Općinskog vijeća Općine Lastovo: Ana Ivelja i Marin Katić. 

Isti će poloţiti prisegu na prvoj sjednici na kojoj su nazoĉni sukladno ĉlanku 8. stavka 3. 

Poslovnika Općinskog vijeća Općine Lastovo. 

 

Antonia Barbić: Ja ću proĉitati, pa ćeš ti prisegnuti. Priseţem da ću prava i obveze ĉlana 

vijeća obavljati savjesno i odgovorno radi gospodarskog i socijalnog probitka Općine Lastovo 

i Republike Hrvatske, da ću se u obavljanju duţnosti ĉlana vijeća pridrţavati Ustava, zakona i 

Statuta Općine i da ću štiti ustavni poredak Republike Hrvatske. 

 

Ana Ivelja: Priseţem. 

 

Nakon obavljene prisege potpredsjednik Lukša Hropić ĉestitao je Ani Ivelja te zakljuĉuje 

raspravu i utvrĊuje da se Izvješće Mandatnog povjerenstva i verifikacija mandata ĉlanova 

Općinskog vijeća prima na znanje. 

 

AD 2. ODLUKA O IZBORU PREDSJEDNIKA OPĆINSKOG VIJEĆA  

 

Potpredsjednik Lukša Hropić otvara raspravu. 

 

Antonia Barbić: Predsjednika mogu predloţiti tri ĉlana Vijeća ili Povjerenstvo za izbor i 

imenovanje u kojem su Dino Katić, Nina Glumac i Martina Bašić Ivĉević.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Predlaţem Ninu Glumac. 

 

Lukša Hropić: Predlaţem Tonćija Šarića.  

 

Antonia Barbić: Je li još netko? Troje Vas mora predloţiti.  

 

Dino Katić: Slaţem se s Lukšinim prijedlogom. Mislim da se treba poštivati volja biraĉa na 

izborima. Smatram da se njegov izbor ne kosi s tim, tako da je to prirodni tijek. 
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Lukša Hropić: U ime tri vijećnika Dina, Nine i svoje ime predlaţem Tonćija Šarića. 

 

Miro Mariĉević: Mislim da predsjednik Općinskog vijeća mora biti nekakva moralna 

vertikala i mora biti osoba u prvom redu. Protiv toga sam da Tonći Šarić bude predloţen jer 

imam primjedbu na njegovo ponašanje, odnosno ne samo ja nego i javnost u kojoj se proteţe 

pitanje njegove vojne mirovine. I on se hvalio s tim na koji naĉin je išao u mirovinu. Zbog 

toga, ako on bude predloţen ići ću dalje, zbog tih moralnih negativnosti ili moţda za nekoga 

moralnih pozitivnosti. Ja sam protiv toga da se takva osoba predloţi za predsjednika. 

 

Lukša Hropić: Na temelju Vaše izjave i vrijeĊanja mi ne moţemo... 

 

Miro Mariĉević:...nije to vrijeĊanje, to su rijeĉi koje su izašle iz njegovih usta...  

 

Lukša Hropić:...nije iz njegovih već iz Vaših, tako da je to neutemeljeno. Vi ste rekli svoj 

prijedlog i nemate drugi? 

 

Miro Mariĉević: Imam prijedlog da ovi mlaĊi imaju prednost u odnosu na njega, vezano za 

nekakve moralne vertikale.  

 

Lukša Hropić: Ima li još netko prijedlog? 

 

Ana Ivelja: Tonći. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ima li netko tko će sa mnom predloţiti Ninu? 

 

Miro Mariĉević: Ja sam za to. 

 

Antonia Barbić: Fali Vam još jedan. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Imali još netko tko će poduprijet moj prijedlog? 

 

Lukša Hropić: Imamo samo jedan prijedlog i mogu ga staviti na glasovanje? 

 

Nina Glumac: Mislim da glasujemo na papirićima.  

 

Antonia Barbić: Ne, to se izmijenilo, moţete glasovati tajno ako tako odluĉite, ali se inaĉe 

glasuje javno.  

 

Tonći Šarić: Predlaţem stanku od 5 minuta kako bi mogao porazgovarati sa svojom 

nezavisnom listom.  

 

Potpredsjednik Lukša Hropić odreĊuje stanku od 5 minuta.  

 

Nakon pauze, potpredsjednik Lukša Hropić nastavlja sjednicu u 18.16 sati. 

 

Lukša Hropić: Stavljam Odluku o izbor predsjednika Općinskog vijeća na glasovanje, a 

prijedlog je Tonći Šarić. 

 

Miro Mariĉević: Mogu li još samo ja nešto reći? 
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Lukša Hropić: Unaprijed Vas upozoravam da ne priĉate inicirano o situacijama kao i malo 

prije. Unaprijed govorim da ću Vam oduzeti rijeĉ.  

 

Miro Mariĉević: Svakako da je za takvu duţnost, bilo koji repovi koji se vuku, a ako je istina 

ovo što se priĉa po Lastovu, on je to priĉao još nekim ljudima, tako da budemo na ĉisto na 

koji je naĉin išao u mirovinu... 

 

Lukša Hropić: ...samo malo... 

 

Miro Mariĉević: ...ja odgovaram za svoje rijeĉi, ovo što sam rekao, ja stojim iza toga. Ako je 

to tako i ima sumnje ja bi volio da se on oĉituje i je li on prihvaća i njegova lista. Bitno da 

predsjednik bude ĉist. Prošli put kad se predsjednik birao, bio je jednoglasno izabran, a 

ovoga puta neće. Ne morate Vi mene poslušat, ali ja bih volio da se on izjasni.  

 

Lukša Hropić: Tonći, prihvaćaš li kandidaturu? 

 

Tonći Šarić: Prihvaćam.  

 

Potpredsjednik Lukša Hropić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o izboru 

predsjenika Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, potpredsjednik Lukša Hropić utvrdio je da se sa pet glasova 

„za“, jednim glasom „protiv“ i jednim glasom „suzdrţan“ donosi 

 

Odluka o imenovanju predsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo (u prilogu).  

 

Za predsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo izabran je  Tonći Šarić (Kandidacijska 

lista grupe biraĉa – nositelj liste Lukša Hropić). 

 

Tonći Šarić zahvalio se vijećnicima koji su mu dali povjerenje i preuzeo predsjedanje. 

 

Leo Katić: Predsjedniĉe, mogu li ja samo jednu reĉenicu? 

 

Tonći Šarić: Izvolite. 

 

Leo Katić: Ĉestitam ti na izboru za predsjednika Općinskog vijeća i nemoj se baviti s ovim 

uliĉnim priĉama kojima se bavi Miro Mariĉević. Hvala. 

 

Miro Mariĉević: Predsjedniĉe, mogu li ja? On je mene prozvao, a je li ovdje netko drugi 

osim Mira Mariĉevića, nije on uliĉar već netko drugi i podatci su uliĉarski. Ovdje nema 

uliĉarskih informacija, a za Tonćija Šarića još neki govore. 

 

Dino Katić: Ne uliĉar, već uliĉne priĉe, rekli ste da selo priĉa.  

 

Tonći Šarić: Molim Vas niste digli ruku. Ţelite li 5 minuta pauze? 

 

AD 3. ZAPISNICI SA 16. I 17. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA  

 

Kako nije bilo rasprave predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Zapisnike s 16. i 17. 

sjednice Općinskog vijeća. 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa pet glasova „za“ i 

dva glasa „suzdrţan“ usvajaju Zapisnici s 16. i 17. sjednice Općinskog vijeća. 

 

AD 4. POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAĈUNA OPĆINE 

LASTOVO ZA 2019. GODINU 

 

Predsjednik Tonći Šarić daje rijeĉ Aniti Lešić. 

 

Anita Lešić ukratko izlaţe Polugodišnji izvještaj o izvršenju proraĉuna Općine Lastovo koji je 

dostavljen Općinskom vijeću.  

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja uopće nisam dobila ovaj Izvještaj kao materijal.  

 

Anita Lešić: Izvještaj je poslan davno. 

 

Dino Katić: Dobro da si napomenula, jer ga ni ja nisam dobio.  

 

Anita Lešić: Postoji zakonski rok kada se mora dostaviti vijeću, mi smo ga i ispoštovali. 

Zbilja je bilo davno, ali je sigurno uruĉeno.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Je, nisam tada imala mail, ali mi je došlo poštom. 

 

Miro Mariĉević: Izvršenje Proraĉuna je ono što se dogodilo, a kako sam razumio Anitu 

Polugodišnji je stanje za šest mjeseci. Prihodi su moţda malo manji, ali ĉinjenica govori o 

31.12., Izmjene i dopune koje nisu bitno rezultatski bogatije. Znaĉi, kada sam otvorio jedno i 

drugo tu nema velike razlike, ima nešto, ali pitanje je kakve će u stvarnosti biti kada bude 

izvršenje. Govorim realno da se ništa neće promijeniti za šest mjeseci još ovoliko. Što znaĉi, 

aktivnost ovoga što je neminovno, a mislio sam da će naĉelnik reći dvije rijeĉi o Proraĉunu 

kao što sam barem ja prakticirao. Koji su problemi? Koji su razlozi zašto se planiranju prihodi 

6,97 milijuna? A da su bili realno planirani, isto tako i rashodi ili je moţda sve to napuhana 

priĉa? Ja tvrdim da je to napuhano, nije ovo prva godina jer već tri godine sjedim ovdje. U 

proraĉunu nikad nije bio ovoliki rebalans, vezano izmeĊu planiranog i izvršenog. To znaĉi da 

se proraĉun ne planira kako treba, a to je prva stvar i druga stvar je vrlo slaba aktivnost 

odnosno nikakva izvršne vlasti. To je ĉinjenica i to brojke kaţu. Mislim da nema sada ljutnje, 

nego govorimo o brojkama. Za zadnju reĉenicu bi htio reći da ne moţe biti realizacije 

projekata, a moram reći i zašto jer bi ja volio i više sam puta na Općinskom vijeću traţio da se 

podnose izvješća i koji su to pripremljeni projekti da se crta moţe podvući. Ovdje je dosta 

planiranih, 6 odnosno 7 milijuna planiranih projekata koji su se trebali razvijati tijekom 2018. 

godine. Sada, ako je tako, ja sam mislio da ćemo dobiti izvještaj koji su to projekti i zašto se 

nisu dobili novci i zapravo se ponovno vraćam da ovo nije jedina godina, to su sve tri godine 

od kad sudjelujem u donošenju izvršenja proraĉuna. To će pokazati i izvršenje proraĉuna za 

ovu godinu kada bude u šestom mjesecu ako se ne varam slijedeće godine, bilo je i prošle i 

pretprošle godine. Prema tome, oĉito je jedna konstanta i ĉinjenica nepobitna da se ove godine 

malo i ništa ne radi, odnosno da se nešto radi to bi se moralo vidjeti po projektima. Eto toliko.   

 

Lukša Hropić: Ja ne ţelim objašnjavati ovaj proraĉun jer mislim da se u planu izvršenja 

proraĉuna moraju staviti i moraju biti bitni projekti. Znaĉi, u svakom planu ako se ţeli 



6 

 

kandidirati na neki projekt to mora biti stavka u proraĉunu, ako je nisi stavio ne moţeš se 

javit. Zbog toga je takvo stanje. 

 

Miro Mariĉević: Ja te Lukša shvaćam. 

 

Lukša Hropić: Ako ne planiraš, ne moţeš...  

 

Miro Mariĉević: ...apsolutno, slaţem se u potpunosti s tobom. Plan se mora definirati u 

godišnjem financijskom planu. Donošenje proraĉuna je ono što se dogodilo i što se dogaĊa.  

 

Lukša Hropić: Pa to je meni jasno. 

 

Miro Mariĉević: Oĉito da se od planiranih ništa nije dogodilo, o tome govorim, a slaţem se s 

tobom da treba planirati.  

 

Margaret Hropić: Mogu li ja zamoliti naĉelnika Općine da sa tri ĉetiri reĉenice... 

 

Miro Mariĉević: ...to sam ja i oĉekivao u poĉetku. 

 

Margaret Hropić: ...ovu debatu prekine, barem da situacija postane jasnija.  

 

Leo Katić: Bit ću vrlo kratak veĉeras. Za neke stvari ne vidim stvar potreba, ali ni smisla, a 

kad u ţivotu ne vidiš smisla onda po meni ne treba niti objašnjavat. Govorim o toĉki 4. 

Polugodišnji izvještaj. Miro Mariĉević osim što moralizira, što je sliĉan problem s 

poslovanjem i kandidiranjem projekata, istovremeno se ponaša kao da ne zna zašto je Općina 

Lastovo već dvije godine zadavljenja, zadavljena, on ne zna. Prema tome, objašnjavati danas 

zašto Općina dan danas plaća i podmiruje ono što je uzeto i da nema šanse da izaĊe iz 

problema zbog ograniĉenih prihoda. Ne vidim više smisao objašnjavanja niti ću objašnjavati 

nekome tko bi zasigurno trebao znati da je Općina Lastovo već godinu i pol dana, ako ne i 

više, u vraćanju dubioza i Općina Lastovo danas, jer nije uspjela prodati nekretnine da bi 

namirila svoj dug i na taj naĉin dovela sebe u poziciju normalnog ţivota - sufinanciranja 

projekata financiranja i korisnika proraĉuna, treba objašnjavati 18.12. o ĉemu se radi. Pa dajte 

molim Vas, nisam ja u vrtiću. Prema tome ne ţelim, nekome tko bi to trebao znati, odgovarati.  

Što govori o nesposobnoj vlasti, to što on govori kako je on radio, a ja sam hvala Bogu imao 

vremena, jer inaĉe imam puno vremena, pa sam gledao sjednice na kojima je Miro Mariĉević 

kao izvršna vlast predlagao Proraĉun, pa su te rasprave trajale dugo, pa to meni nije tema i ne 

ţelim se baviti time. Ţelim samo reći da mi netko sad drţi predavanja, nakon toliko dugo 

godina pokušavanja rada u ovoj Općini Lastovo, i to da li je ova vlast nesposobna ili koliko je 

sposobna odluĉit će stanovnici, a ne Miro Mariĉević. Prema tome, naveo sam koji su razlozi, 

naveo sam koji problemi postoje, naveo sam da Općina Lastovo nije uspjela prodati 

nekretnine, a zna se da je Lastovo mrtvo trţište, jer odlukama vijeća nije se uspjelo napraviti 

te i te transfere i naveo sam da smo mi i dalje u dubiozama vraćanja dugova. Hvala. 

 

Predsjednik je prekinuo raspravu izmeĊu Lea Katića i Mira Mariĉevića, te upozorio vijećnike 

da su skrenuli s teme.  

 

Miro Mariĉević: Ĉinjenica je da ja kao vijećnik imam pravo raspravljati i govoriti o 

projektima koji su planirani, a koji nisu izvršeni. Zar misli da će mi on to zabraniti? Neka 

uzme, kad već lista, neka uzme Proraĉun i neka vidi koliko je bilo kad je Miro bio naĉelnik i 

koliko se planiralo i izvršilo. A ovo što on govori o pitanju Mira da je razlog zašto je Općina u 
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dugu. On se mora zabaviti s time jer su mu rekli i ministar uprave i ţupan i svi su ga uputili o 

njegovoj greški i nemaru pri rješavanju pitanja duga Općine Lastovo jer nije reagirao kako 

treba. Druga stvar, on je izgubio sudski spor koji se tih godina vodio, što se moţe išĉitati iz 

dokumentacije. Prema tome ne stoji da je to dug od 27.7., nego negdje postoji dug od blokade 

od 3. mjeseca njegove zadruge, kada je blokiran vezano zbog Ministarstva kulture i blokadom 

Ministarstva turizma. Tada postoji priĉa i nemoj da priĉa prelazi na nekoga drugoga... 

 

Anita Lešić: ...Ministarstvo kulture nije imalo blokadu... 

 

Miro Mariĉević: ...samo malo, Anita nisam tebe pitao, dozvoli.   

 

Anita Lešić: Nema blokade Ministarstva kulture. 

 

Miro Mariĉević: Bilo je, samo malo, dozvoli mi da dovršim. Jesi li ti vijećnik ili ja? Ovdje 

poĉinje blokada od trećega mjeseca i da je on izgubio sudski spor, prema tome da je upućivan 

kako treba reagirati, a nije reagirao kako treba za zaštitu interesa Općine Lastovo što mu i 

treba reći, u tome je cijela bit problema Općine, ovo što on govori, ja govorim o projektima. 

Projekcije su da projekti nisu realizirani i to je ĉinjenica.  

 

Tonći Šarić: O ovome se objašnjavalo već na nekoj prethodnoj sjednici, molimo Vas nemojte 

se više na to vraćat. Anita? 

 

Anita Lešić: Samo sam rekla da Ministarstvo kulture nije bilo u blokadi, ali što ću ja tu 

govoriti, oĉito on zna bolje.  

 

Margaret Hropić: Ja bi Vas zamolila da se stvarno na ovom vijeću pokušate izraţavati 

civilizirano i kulturno, mladost Vas sluša. Svi se osjećamo nervozni i da nas je juţina malo 

poremetila, ali neke rijeĉi nisu prikladne, ne bi se trebalo ponašati tako kako se ponaša. 

Općina Lastovo je institucija, ja imam osjećaj slušajući ljude ovdje da instituciju 

poistovjećuju sa sobom. Prestanimo tako razmišljat. Ovo je trţišno društvo, idemo naprijed. 

Ljudi i brojke se mijenjanju svaki dan, a mi priĉamo o Općini kao pojedincu. Dok si govorio 

konkretno sad ja sam ĉula umjesto Općina zadruga. Je li mi se to uĉinilo ili si sluĉajno rekao 

ja ne znam, ali sve ono što je propalo do sada i otkad se ja sjećam u mojih 50 godina na 

Lastovu jako loše ide da bi došli do sada. Jedino tamo gdje su institucije poduprijete od strane 

drţave tu se još nekako i dobro stoji. Nešto ćemo zaista trebati traţiti na planu naše daljnje 

budućnosti što se tiĉe Općine Lastovo jer je to naša Općina, a ne jednoga, drugoga ili trećega. 

Financiranje Općine je upitno, greške se plaćaju, jer sudski spor se vodio 5 godina, ja ga ne 

poistovjećujem ni s jednim ili drugim naĉelnikom nego sa Općinom Lastovo i sa radom 

Općine i sa završetkom na sudu da je netko izgubio spor, nije izgubio naĉelnik nego Općina. 

Ovu Općinu financiraju ljudi koji ţive ovdje i budite barem malo zahvalni ljudima koji koliko 

toliko odrţavaju ţivot na ovom otoku, a to su naši biraĉi. Hvala lijepo, ne bi više ništa rekla.  

 

Miro Mariĉević: Biti ću kratak.  

 

Tonći Šarić: Još samo ti.  

 

Miro Mariĉević: Biti ću kratak. Ja nisam izazvao ovo niti vrijeĊanje. Ja mislim da bi trebala 

uputiti svome naĉelniku prvo to da se mora znati ponašati, a ja sam i prije na to upućivao da 

se mora znat ponašati. Da on meni nije izazvao, ne bi ja sigurno, sigurno sam u granicama 

tolerantnoga raspravljao o stvarima kojima smo raspravljali.  



8 

 

 

Margaret Hropić: Tolerantno? 

 

Miro Mariĉević: Apsolutno. Ako sam rekao ĉinjenice, a njega bole... 

 

Tonći Šarić: ...samo malo, samo malo... 

 

Miro Mariĉević: ...mogu li nastaviti? Prema tome ĉinjenice govore jedno, govori papir i 

dokumentacija, odnosno brojke govore ono što je istina.  

 

Tonći Šarić: Neću se vraćati, pa da slušamo tko je što rekao, pa ako nema nitko ništa za reći ja 

bih ovo stavio na glasovanje.  

 
Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Polugodišnji izvještaj o 

izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu.  

. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa pet glasova „za“ i 

dva glasa „suzdrţan“ donosi 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu (u 

prilogu). 

 

AD 5. IZMJENE I DOPUNE PORAĈUNA OPĆINE LASTOVO ZA 2019. GODINU I 

PROJEKCIJA ZA 2020. I 2021. GODINU 

 

Predsjednik Tonći Šarić daje rijeĉ Aniti Lešić. 

 

Anita Lešić ukratko izlaţe Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu i 

projekciju za 2020. i 2021. godinu.  

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu.  

 

Miro Mariĉević: 235.000 kuna vodovod Skrivena luka, što je to? Zar nije vodovod već 

završen? 

 

Anita Lešić: Vodovod je završen, ali nije plaćeno do kraja zato što smo u nedostatku 

sredstava. Znaĉi nije plaćeno u ovoj godini, što znaĉi da ćemo to provući na slijedeću.  

 

Miro Mariĉević: Ne zanima me plaćeno, nije plaćeno. Planirano je, a nije završena investicija, 

to hoću reći da je planirana, a nije završena. Zašto? 

 

Anita Lešić: Financijski ne.  

 

Miro Mariĉević: Pitanje stepenice na graĊevinskom zemljištu, o ĉemu se tu radi? To se već 

poteţe na svaki financijski plan. Htio bi znat što je to? 

 

Anita Lešić: Radi se o tome da bi izmeĊu naših parcela trebalo raditi nekakve stepenice i radi 

se o tome da bi se sufinancirala izgradnja takvih stepenica ukoliko bi netko od graĊana 

iskazao interes za to.  
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Miro Mariĉević: I za zadnje da rezimiramo što sam prije rekao za izvršenje to se odnosi na 

izmjene i dopune koje će isto biti manje jer ovdje ne vidim razloga da će se realizirati 235.000 

kuna, neće se realizirati. Pretpostavljam, vidio sam nešto ministarstva, prema tome što je 

plaćeno plaćeno je i to je zapravo završena priĉa. Ista stvar kao što sam prije rekao znaĉi 

izmjenama i dopunama zapravo se utvrĊuje pravo stanje, ono što se kroz ovu godinu 

napravilo.  

 

Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Izmjene i dopune Proraĉuna Općine 

Lastovo za 2019. godinu i projekciju za 2020. i 2021. godinu s pripadajućim aktima.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa pet glasova „za“, 

jednim glasom „protiv“ i jednim glasom „suzdrţan“ donosi  

 

Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu i projekcija za 2020. i 

2021. godinu s pripadajućim aktima. (u prilogu) 

 

AD 6. PRORAĈUN OPĆINE LASTOVO ZA 2020. GODINU I PROJEKCIJA 

PRORAĈUNA ZA 2021. I 2020. GODINU 

 

Predsjednik Tonći Šarić daje rijeĉ Aniti Lešić. 

 

Anita Lešić ukratko izlaţe Proraĉun Općine Lastovo za 2020. godinu i projekciju Proraĉuna 

za 2021. i 2022. godinu. 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu.   

 

Miro Mariĉević: Proraĉun je jedan ozbiljan dokument, prema tome po meni bi trebala jedna 

rasprava, ali oĉito je da je neće biti. Pitat ću par stvari koje mi nisu jasne. Ako se planiralo u 

Izmjenama i dopunama vodovod 235.000 kuna a nije završeno, a već planiralo se isti iznos u 

proraĉunu znaĉi trebalo se odmah staviti ovdje. Mislim to je bilo realno. Jer ste radili 

dokument više manje u istom momentu... 

 

Anita Lešić: ...nije baš, ali dobro... 

 

Miro Mariĉević: ...otprilike. Kad se rade izmjene i dopune tada se već priprema Proraĉun za 

slijedeću godinu. Ako je to tako, onda zašto je ovdje isti broj koji se neće realizirati, pa ste 

stavili da će se ovdje realizirati? Pretpostavljam, ove godine, to ćemo vidjeti, ali svakako nije 

trebalo duplirati. To je jedna moja primjedba. Mislim da ako se gleda s te strane ili moţemo 

se mi igrati, ali je jasno da je ovo logiĉno bilo da ga nema tamo a da je ovdje, ako se neće 

realizirat, a oĉito neće. 

 

Leo Katić: Znaĉi, dug koji traje se ne moţe brisati u tom trenutku, jer mora biti nastavan 

slijed.  

 

Miro Mariĉević: Leo, jasno mi je, ali.. 

 

Leo Katić: ...nešto što je dug od ranije, ne moţe se u izmjenama izbrisati. Bez obzira, stavit će 

se u izvršenje iako ga nismo realizirali, ali ovo mora imati slijed, mora imati nastavak, mora 

vući poziciju u tekstualnom dijelu. O tome ja govorim, samo zbog toga. 
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Miro Mariĉević: Rekla je i Anita, ali postoji planirani financijski plan 2019. ovo, i ako on 

postoji u proraĉunu, on ima slijed sve do kraja godine dok se ne donese novi. Prema tome nisu 

bile potrebne izmjene i dopune jer ovo je ĉinjenica, da će izmjena i dopuna biti sigurno 

realizirana, a što neće. Moje slijedeće pitanje prema komunalnoj infrastrukturi, odvodnja i 

vodovod. Ĉinjenica je da je jedno i drugo prešlo pod NPKLM. Zašto se planira? Jer bilo bi 

logiĉno da firma odnosno nositelj tih aktivnosti bude nositelj investicija. Zašto se planiraju 

investicije?  

 

Leo Katić: Odgovor je vrlo jednostavan zbog tog što kad uĊe u planu NPKLM vodovoda, tj u 

planu Hrvatskih voda iz 80%, mi se u tekstualnom dijelu moramo pojavljivati. Znaĉi mi kao 

Općina na ĉijem će se podruĉju jednoga dana nešto raditi, moramo se pojavljivati, da li je to 5 

kuna ili 10 i hoće li uopće biti tih 10, to uopće nije bitno, nije iznos o kojem treba razglabati. 

Mi ne moţemo danas, a to si i malo prije sam rekao, jer to znaš, da se ne mogu stvari jednog 

dana pojavljivati. Ako to nema u izvodu proraĉuna, jednostavno se ne mogu. Mi smo 

prisiljeni nekoliko stvari na takav naĉin pisati, da kad nam ministarstvo traţi da smo planirali 

u našemu Proraĉunu. Mislim, nije to iznos tko će biti nositelj ili tko upravlja, sve je to nama 

svima jasno, ali to moraš imati u svojim dokumentima koji se zovu Strategija i Proraĉun u 

tekstualnom dijelu bez obzira koliko i kada će to biti. Evo to je jedini odgovor. Nije samo to, 

ima još takvih stvari.  

 

Miro Mariĉević: Razumijem, ali ako je to tako gdje je ovdje NPKLM? To je pitanje, jer to je 

zapravo udjel Komunalca ili eventualno Općine da je bio vodovod. Zato sam postavio pitanje 

ovdje je NPKLM nositelj tih aktivnosti, mora podnijeti svoj dio odgovornosti jer on ima svoj 

financijski kolaĉ i skupa s Hrvatskim vodama koja nije njegova, već drţava investira u te 

graĊevine 80% ili 90%, ovisi koliko se izboriš.   

 

Leo Katić: Ovisi o karakteru infrastrukture o kojoj se radi, je li od lokalnog ili trţišnog 

znaĉaja. 

 

Miro Mariĉević: Ja samo hoću reći ako se nema što koristiti jer oĉito je da mi više ne moţemo 

diktirati što će biti iako moţemo kroz aktivnosti, odluke i tako dalje, ali financijski ne bi 

trebali ovisiti o tome već biti neutralni, ali ja prihvaćam ovo što si ti rekao.  

 

Leo Katić:  Ne trebamo biti neovisni, jer ti znaš da kad Uprava za otoke raspisuje to moraš 

imati u nekom dokumentu. Jedini dokument gdje ima obrise u tekstualnom dijelu je to u tvom 

planu, a kao tvoja potreba je ovaj dokument. Samo zato je to tu, jer inaĉe ne bi bilo. 

 

Miro Mariĉević: Idemo slijedeće - Program socijalne skrbi. Ovo mi je treća godina da sam u 

vijeću. Ovo ili treba skinuti ovu stavku i znam da ćeš istu stvar odgovoriti da to treba biti u 

Općinskom proraĉunu u sluĉaju ostvarivanja te investicije. Mene interesira ako mogu dobiti 

konkretan odgovor da li se išta radi na njemu, da li će to biti i mislite li vi da to treba. To je 

vrlo bitna stvar. Jer ja oĉito vidim da vi mislite o tome, jer 300.000 kuna ne bi bilo da se ne 

misli ozbiljno, o tome se radi. 

 

Leo Katić: Ovdje Proraĉun ne govori je li to nešto treba ili ne. On je to naveo iz dijela priĉe 

koju sam malo prije rekao pa je neću ponavljati, ali ono što ţelim reći na sjednici vijeća da je 

Općina Lastovo o darovnici i ustupanju iste uputila Ţupaniji i Vijeću Doma zdravlja u Vela 

Luci prošle godine i da ni jedan ni druga institucija nisu pisano ništa odgovorile, osim 

usmenih komentara koje neću sada govoriti jer se neću baviti usmenim komentarima. Ne 
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mogu to reći, jer usmeni komentar predstavnika tih institucija mi u ţivotu ništa ne znaĉi. Mi 

smo i prošle i ove godine temeljem darovnice izvijestili nadleţne institucije Ţupanije, jer je to 

Ţupanijska odluka Dom, a znamo zbog ĉega, da sada ne priĉam cijelu priĉu, nisu poslali ni 

slova. Po razgovorima koji se vode, neću govoriti jer će me netko optuţiti da izmišljam što 

ljudi govore, pa to danas neću reći. Ukoliko i na ovu godinu kad smo mi zatraţili od Ţupanije 

i Doma za stare, to je procedura na kraju krajeva, mi smo to dostavili u dokumente jer to treba 

i za natjeĉaje. Zašto je ta pozicija tu upisana? Iz razloga što mi nismo došli u poziciju uzet 

gumicu i izbrisat, a ĉinjenica je da nije bilo ni jednog natjeĉaja za dom za stare...   

 

Miro Mariĉević:...što nije? Nisam te razumio. 

 

Leo Katić: Da nije bilo u Ministarstvu za demografiju, obitelj, mlade i socijalnu politiku 

takvog natjeĉaja, a to ne znaĉi da kad ga bude da ćemo mi proći i u kolikom iznosu. Mislim 

da kad je u pitanju Dom za stare, temeljem odluke Ţupanije i Upravnog vijeća Doma on se 

neće dogoditi jer ako se do sada traţilo rješenje vlasništva a ono je zahvaljujući Odluci Vlade 

riješeno. Ako te institucije kao nositelji, ne povedu priĉu to se ne moţe dogoditi bez njih jer je 

on u mreţi domova za stare koliko ja znam. Nitko nije odluku promijenio. 

 

Miro Mariĉević: Ja razumijem, pitanje vlasništva nije bilo prethodno, ali je dobro došlo... 

 

Leo Katić: ...zbog uvjeta natjeĉaja... 

 

Miro Mariĉević: ...samo malo, mislim da pitanje da još nismo došli u situaciju da govorimo o 

natjeĉaju iako moţemo znati o tome. Lokacijska dozvola je bila dobijena. Glavni projekt? 

 

Leo Katić: Glavni projekt je u Vela Luci već godinu dana. 

 

Miro Mariĉević: Glavni projekt? 

 

Leo Katić: U Vela Luci već godinu dana, a o tome smo priĉali na nekoj od prethodnih 

sjednica ne znam jesi li bio, zbog konzervatora i zna se zašto. 

 

Miro Mariĉević: Zbog kanala? 

 

Leo Katić: Zbog vodnog dobra, napravili su apsurd. Mi sada govorimo s jedne strane o 

papirima, a s druge strane o ţivotu. Nismo mi to gradili, ni ti ni ja. Nama ispred te ĉestice 

prolazi neki kanal, kojeg je netko u Hrvatskim vodama davno proglasio vodnim dobrom, pa 

nismo mi to izmislili. Mi nećemo veĉeras riješiti problem Doma za stare. Proraĉun ga je 

utvrdio kao poziciju, ali bez ove dvije institucije, neće se dogoditi jer Općina Lastovo po 

kriterijima Ministarstva i da proĊemo na natjeĉaj osiguranje sufinanciranja neće nikad uĉiniti i 

na toliki iznos novca Općina Lastovo, to  treba znati, jer to stalno ponavljam, s obzirom da je 

u VII. skupini indeksa razvijenosti, njeno uĉešće je 35%,  nije 10, nego 35% i dok se to ne 

promijeni to je jedna od omĉi oko vrata Općini Lastovo jer sufinancirana sredstva Općina ima 

do 65.000 kuna, a za usporedbu Vela Luka 600.000, nas je indeks razvijenosti koji je donesen 

prije tri i pol godine, ugušio, jer kad god „uguglaš“ Ministarstvo financija i koliko ono 

sufinancira općine i gradove u Hrvatskoj, kod Općine Lastovo je nula... 

 

Miro Mariĉević: ...dobro, da ne idemo daleko, ja znam što si htio reći... 

 

Leo Katić: ...sad ću stat. Dok je god tu nula s ovakvim ograniĉenim prihodima iz kojih će to 
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sredstava Općina Lastovo osiguravati? To je ono što je Megi rekla prije pola sata. 

 

Miro Mariĉević: Ja bi te htio ispraviti u vezi ovog što si govorio o uĉešću. Ovo je ţupanijski 

objekt. Ţupanijska skupština je nositelj tih objekata, kao što je i ministar Vela Luke, koja je 

donijela odluku da se napravi proširenje Doma umirovljenika Vela Luka sa Ispostavom 

Lastovo, odnosno povećanje kapaciteta... 

 

Leo Katić: ...sve to znamo... 

 

Miro Mariĉević: ...ako to stoji, onda je nositelj Ţupanija i ona je duţna osigurati sredstva. To 

je sada sposobnost Općine da sa Ţupanijom to riješi. O tome ja govorim, ništa drugo.  

 

Leo Katić: Koja je tu sposobnost Općine?  

 

Miro Mariĉević: Pa neće ti doći Ţupanija to gurati... 

 

Leo Katić: ...ponoviti ću ti reĉenicu od prije 5 minuta. Pije godinu dana je Općina Lastovo u 

proceduri dostavila Ţupaniji u vezi Ţupanijskog proraĉuna i Upravnom vijeću Doma za stare, 

ni slovo se nije odgovorilo, nema pisanog odgovora...  

 

Miro Mariĉević: ...napravi sastanak samo sa Ţupanom...  

 

Leo Katić: ...hoće li ga biti za ovu godinu, ja u to sumnjam. Što ti mene pitaš hoće li bit Doma 

za stare, moţda... 

 

Miro Mariĉević:...ja mislim da je ovo preveliki i ozbiljan projekt za Općinu Lastovo, iz te 

pozicije govorim. Ovdje se bavimo triĉarijama, hoćemo li uloţiti 100.000 kuna vamo ili tamo, 

to je bezvezno u odnosu na ovaj projekt. Iza ovog projekta trebaju stati svi. Iza teških 

projekata trebaju svi stati, a ne, ponovno govorim, iza nekih triĉarija. Ovi projekti su vrlo 

vaţni za Lastovo. Netko mi je ovdje bio kontrirao što će nam stari treba nam Dom mladih... 

 

Leo Katić:...pa nije to tema... 

 

Miro Mariĉević:...bitno je to koliko ćemo mi ozbiljno u evidenciji proraĉuna rješavati taj 

projekt. To je vrlo bitno pitanje. To tišti stanovnike Lastova i stare, a moram reći i mlade jer 

je to 10,15 ljudi zaposlenih. To je vrlo bitna stvar, to je projekt koji je za narednih 10 godina, 

ako Općina to riješi, ušla je u veliki posao, treba se ozbiljno uhvatiti posla pa ja vjerujem da 

mora dati rezultate. Nećemo o tome, ti imaš svoje mišljenje, ali ništa... 

 

Leo Katić: ...ja imam mišljenje kao i ti, moram ti reći kad si otvorio temu pa ne mislim se 

nakon ove dvije tri reĉenice više raspravljat. Ja sam na nekoj sjednici vijeća iznio podatak 

dokumenta feasibility studija koja je bila nositelj, a ti znaš o ĉemu govorim, Dubrovaĉko-

neretvanska ţupanija o poslovanju budućeg doma za stare. Ja sad neću govoriti o lipama, jer 

nije bitno, bitno je samo da je ta studija pokazala na godišnjoj razini s obzirom na broj 

korisnika po procijenjenim cijenama Ministarstva, sufinanciranja i kad sve to zbrojiš i 

oduzmeš nedostaje 8.000 kuna na godišnjoj razini. To je jedan podatak koji je vrlo sporan u 

natjeĉaju Ministarstva demografije, obitelj, mlade i socijalnu politiku, vrlo sporno, prema 

tome ako Ţupanija temeljem svoje odluke ne povede tu cijelu priĉu, korištenja sredstava 

govorim o financiranju, ali i o radu te institucije, ona neće opstati ne zato što ja to ne ţelim, 

nego je netko mora sufinancirati... 
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Miro Mariĉević:...ali ne trebaš se osjećati... 

 

Tonći Šarić:...ĉuli smo sve... 

 

Miro Mariĉević: ...predsjedniĉe, niste ĉuli sve. Pitanje ovo što ti sada govoriš, pitanje 

isplativosti, Ţupanija je nositelj ove institucije, to je vrlo bitna stvar jer Općina nije... 

 

Leo Katić:...još uvijek... 

 

Miro Mariĉević:...prije sam zaboravio reći o objektu koji zapravo ima Uporabnu dozvolu, 

vojni objekt, to se od Ministarstva obrane moţe ishoditi bez problema... 

 

Leo Katić:...to je već ishoĊeno.. 

 

Miro Mariĉević:...ako to ima, onda nema problema, ja sam siguran da ne moţe postojati ni 

jedan povratni problem vezano za konzervatore, to je moje mišljenje... 

 

Leo Katić:...Miro, nemoj preklapat uporabnu s graĊevinskom, radi se o zahvatu u prostoru za 

kojeg je potrebno ishodovati ovjeru glavnog projekta. To što vojni objekti imaju uporabne 

dozvole, to ne znaĉi da će automatski biti ovjerene... 

 

Miro Mariĉević:...nema razlike izmeĊu uporabne dozvole ni onog što si.... 

 

Leo Katić:...onda zovi Vela Luku pa neka... 

 

Miro Mariĉević:...gabariti se s mjesta ne miĉu... 

 

Leo Katić:...nazovite Vela Luku pa neka riješe... 

 

Miro Mariĉević:...što ću ja zvati, o tome treba misliti ovdje izvršna vlast. Ovdje Ţupanija neće 

pokrenuti ništa ako Općina to ne bude. O tome ja govorim... 

 

Leo Katić:...ako jedna institucija kao Ţupanija, ništa ne ĉini po tom pitanju, onda ja ne... 

 

Miro Mariĉević:...imam još jedno pitanje... 

 

Tonći Šarić:...razumjeli smo. Imam već kandidata... 

 

Miro Mariĉević:...nisam još završio. Da se ne preklapamo a to mi je duţnost, ja sam zapravo 

ravnatelj Parka i imamo projekt koji je već u fazi dobivanja Idejnog projekta koji će se uskoro 

prijaviti, to je pitanje 5 lokacijskih utvrda Straţa, Sv. Martin, Luĉica, Kašćel, Sv. Lucija, mi 

moţemo odustati, ali ĉinjenica da će to biti, samo malo vi ste ovdje kroz kulturu planirali 

postavljanje vjetrenjaĉe... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...oprosti nisam ĉula, što si rekao? 

 

Miro Mariĉević: Postavljanje vjetrenjaĉe. Ako smo mi već došli do kraja, pa ćeš ti odustati ili 

ne, moj prijedlog je da se već cjeloviti projekt napravi koji je već u tijeku koji košta, jer nije 

ovo 100.000 kuna, to košta puno više nego što ti planiraš ovdje i da se uĉini projekt za 
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Lastovo jer se to ne radi za Park, nego se radi budući prostor i za otvoreni muzej i tako dalje, 

ponuda za ovo, govorimo o jedinstvenom projektu koji se mora i da se moţe moći prijaviti u 

cjelini a ne da se izdvaja, to je moj upit. Bilo bi dobro da Općina Lastovo vezano za ovaj 

projekt financiranja kulture ako se ne varam ne znam gdje sam ga vidio... 

 

Anita Lešić:...da u kulturi. 

 

Leo Katić: Ne radi se o izgradnji vjetrenjaĉe, radi se o ovome, pokušat ću biti kratak... 

 

Miro Mariĉević:...gdje to piše? Mora pisati ovdje u programu... 

 

Leo Katić:...ne moraš ga traţiti, ima ga, dobro si vidio. Da malo to pojasnimo, tu cijelu priĉu. 

Znaĉi, meni je drago za Park. Općina i Park imaju partnerski ugovor, Općina Lastovo ima od 

2016. godine koje je traţilo Ministarstvo kulture ugovor s tvrtkom koja te poslove moţe 

raditi, nismo u sukobu, u smislu tko će biti nositelj, ovo je dio koji je iz te pozicije 

Ministarstva kulture, koje je traţila ministrica, realizacija tog i tog objekta radi se o ispitivanju 

konzervatora. Prema tome, taj dokument nije samo kao list, ne bi ga sigurno financirali, spojit 

ćemo te dokumente, imamo partnerski ugovor s Parkom. Pokušat ćemo ga partnerski na sv. 

Luciju, govorim sad  o Sv. Luciji, zašto? Jer smo mi nositelji ugovora sa Biskupijom. Riješit 

ćemo ga ako Bog da, renovirat ćemo sv. Luciju za sve lastovce i posjetitelje.  

 

Miro Mariĉević: Ja govorim o cijelosti tog projekta, da bude i sv. Lucija i vjetrenjaĉa... 

 

Leo Katić:...mi partnerski moţemo za sv. Luciju, ne moţemo za ovaj drugi dio. Mi ćemo 

samo taj dio po ugovoru s Crkvom rješavati, nije nikakav problem jer imamo ugovor iz 2016. 

godine jer ministrica to rješavala... 

 

Miro Mariĉević:...dobro, samo je problem, ne znam, ali to ćemo rješavati o tom potom, 

pitanje privatnih parcela i tako dalje.  

 

Leo Katić: Nismo u suprotnosti ili u kontri da jedan radi jedno, a drugi drugo, povezat ćemo 

se u tom projektu. 

 

Miro Mariĉević: Pokušavam samo reći da ne bude da se ne izdvaja cjeloviti projekt ovdje ako 

bude trebalo partnerski, ja se slaţem potpuno, a ne da ide Općina jedno, a mi drugo. 

 

Leo Katić: To je sve utvrĊeno. Ako Bog da da proĊe i da se napravi dokumentacija o kojoj ti 

govoriš. 

 

Margaret Hropić: Samo da se vratim na Dom za starije. Prošlu godinu smo imali sastanak sa 

doţupanom u uredu Općine, i ja sam postavila pitanje zamjeniku Ţupana vezano za Dom za 

stare, isto mi je tako bitno da se dogodi na Lastovu. On je meni odgovorio kratko, ne mogu 

citirati rijeĉi; „ali je ţupanijska mreţa domova preširoka i još uvijek nisu planirali Lastovo“... 

 

Miro Mariĉević:...krivo je postavila pitanje. Ja ću te ispraviti... 

 

Margaret Hropić:...meni je ţao, ali trebamo ustvari... 

 

Miro Mariĉević:...mogu li te ispraviti?... 
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Margaret Hropić:...dobro, ali ja sam pitala kada će nas poduprijeti da nam Dom za stare na 

Lastovu zaţivi... 

 

Miro Mariĉević:...ja dobro znam tu situaciju, jer je Ţupanijska skupština donijela odluku, 

preklani, što je i prije Leo rekao. Nema veze s novim domom, to je postojeća mreţa, samo 

proširenih kapaciteta, ništa drugo. Iz Vela Luke na Lastovo. To je proširenje kapaciteta ne 

novog doma kojega je problem staviti u mreţu. 

 

Margaret Hropić: Nama bi trebala brza podrška u Ţupaniji. 

 

Miro Mariĉević: Ja sam spreman za taj projekt, za sve, a za taj projekt apsolutno. 

 

Tonći Šarić: Dom za stare, muzej na otvorenom...ima li još netko? 

 

Lukša Hropić: Mogu li ja još nešto? 

 

Tonći Šarić: Izvoli. 

 

Lukša Hropić: Mislim da, kako smo na zadnjem problemu otvorili raspravu, da bi tako cijelo 

vijeće trebalo trajati, ne samo izmeĊu Općine i Parka, nego suradnja izmeĊu svih drugih, da se 

zajedno ide u projekte, sa potporama, jer zajedno se moţe puno više napraviti. Tako bi trebala 

teći cijela naša rasprava, što više takve rasprave poticati. 

 

Tonći Šarić: Bravo. 

 

Miro Mariĉević: Mi smo za to, i pokazujemo kod svih institucija s donacijama, pomoći, 

potporama i tako dalje. 

 

Tonći Šarić: Nadam se da neće sve stati na muzeju.  

 

Dino Katić. Što se tiĉe ovog indeksa razvijenosti od Ministarstva financija, jeli to neki 

unutarnji pravilnik Ministarstva ili  kako to ide... 

 

Leo Katić:...Hrvatska ima zakone o regionalnom razvoju i temeljem tog zakona donesena 

Uredba o indeksu razvijenosti... 

 

Dino Katić:...to je uredba unutar Ministarstva?... 

 

Leo Katić:...za cijelu Hrvatsku. Po tim parametrima je Općina Lastovo u VII. skupinu, mi 

smo traţili preko Uprave za otoke, koja je nositelj, dodatak tim parametrima koji Lastovo 

ograniĉavaju jer ne moţemo traţiti izmjene. Iako svi vide u Ministarstvu financija posljedice 

tog indeksa, mi smo ostali bez 600.000 kuna... 

 

Dino Katić:...znaĉi, Općina radi po tom pitanju sve što treba? 

 

Leo Katić: Mi ne moţemo promijeniti indeks razvijenosti, to je politiĉka odluka... 

 

Margaret Hropić:...cijela se drţava izbalansirala temeljem kriterija, a kriteriji su broj 

stanovnika, dohodak, migracije, školovanje stanovništva. Znaĉi, 7-8 kriterija je, a po tim 

kriterijima smo mi dospjeli u VII. skupinu od postojećih VIII. Predlagali smo ĉak da se uvede 
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jedan paušalni razred za mjesta koja su udaljena od centra ţupanije ili neĉega, da se nešto 

uzme kao izuzetak... 

 

Leo Katić:...predloţeni parametri su vrijeme putovanja, tarife putovanja, dostupnost javnih 

institucija, sve ono što je utvrĊeno u zakonu.  

 

Margaret Hropić: Više manjih općina u drţavi je u problemu kao što smo i mi. 

  

Dino Katić: Bilo je govora kada je predsjednica bila u posjeti o tome, obećano je nešto, pa ne 

znam... 

 

Margaret Hropić:...ima još sredina koji su u istoj situaciji, baš sam razgledala sve Općine u 

VII. skupini još je tu manjih općina koje po niĉemu ne bi trebale biti tu. To su ti parametri 

koji su postavljeni, brojke... 

 

Tonći Šarić:...dobro, vraćamo se na proraĉun. Ima li još netko pitanje? 

 

Miro Mariĉević: Ja ću još zadnju reĉenicu jer prije nisam uspio završiti. Ono što sam prije 

rekao da je Proraĉun nerealan, ja sam siguran da ćemo se za godinu dana naći i konstatirati o 

ovome... 

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Proraĉun Općine Lastovo 

za 2020. godinu i projekciju Proraĉuna za 2021. i 2022. godinu s pripadajućim aktima.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić ustanovio je da se sa pet glasova „za“ i 

dva glasa „suzdrţan“ donosi  

 

Proraĉun Općine Lastovo za 2020. godinu i projekcija Proraĉuna za 2021. i 2022. godinu 

s pripadajućim aktima (u prilogu). 

 

AD 7. ANALIZA STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUĈJU OPĆINE 

LASTOVO U 2019. GODINI 

 

Predsjednik Tonći Šarić daje rijeĉ Antonii Barbić. 

 

Antonia Barbić ukratko izlaţe Analizu stanja sustava Civilne zaštite na podruĉju Općine 

Lastovo u 2019. godine.  

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu. 

 

Tonći Šarić: Ovo je dokument koji donosimo svake godine. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ima li kakvih razlika, odnosno promjena? 

 

Antonia Barbić: Ne, ovo su dokumenti koji su se radili i koji još uvijek vrijede. 

 

Lukša Hropić: Dobro, ovdje se dogodila jedna promjena što se tiĉe DVD-a, da raspolaţe s 

autocisternom koja je u Općinskom vlasništvu.  

 

Antonia Barbić: To piše. 
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Martina Bašić Ivĉević: Nije se još dogodila izmjena ĉlanova, ovo gdje piše dr. Ambroz 

Bambo Šutić? 

 

Antonia Barbić. Još uvijek je ĉlan Stoţera. Treba promijeniti njega i Koranu Zavadlav kada 

više ne bude zaposlenica Općine.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Analizu stanja sustava 

civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo u 2019. godini. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (7 glasova 

„za“) donosi 

 

Analiza stanja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo u 2019. godini (u 

prilogu). 

 

AD 8. GODIŠNJI PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUĈJU 

OPĆINE LASTOVO ZA 2020. GODINU S FINANCIJSKIM UĈINCIMA ZA 

TROGODIŠNJE RAZBOLJE 

 

Predsjednik Tonći Šarić daje rijeĉ Antonii Barbić. 

 

Antonia Barbić ukratko izlaţe Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju 

Općine Lastovo za 2020. godinu s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje.  

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Godišnji plan razvoja 

sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo za 2020. godinu s financijskim uĉincima 

za trogodišnje razdoblje. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (7 glasova 

„za“) donosi 

 

Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo za 2020. 

godinu s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje (u prilogu). 

 

AD 9. PLAN DJELOVANJA OPĆINE LASTOVO U PODRUĈJU PRIRODNIH 

NEPOGODA ZA 2020. GODINU 

 

Antonia Barbić ukratko izlaţe Plan djelovanja Općine Lastovo u podruĉju prirodnih nepogoda 

za 2020. godinu. 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Plan djelovanja Općine 

Lastovo u podruĉju prirodnih nepogoda za 2020. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (7 glasova 

„za“) donosi 

 

Plan djelovanja Općine Lastovo u podruĉju prirodnih nepogoda za 2020. godinu (u 

prilogu). 
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AD 10. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O IMENOVANJU OPĆINSKOG 

POVJERENSTVA ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA 

 

Antonia Barbić: Ilija Frlan bio je predsjednik Povjerenstva u kojem su ĉlanovi još bili Nenad 

Šarić i Ivan Pavliĉević te bi trebala biti izmjena tko će biti novi ĉlan umjesto Ilije.  

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu.  

 

Dino Katić: Ja bih predloţio Lukšu Hropića, zbog toga što su uglavnom te štete od nepogoda 

kod nas poţari, a s obzirom na njegovu aktivnost u DVD-u Lastovo. Mislim da je on 

adekvatan i upućen je. Mislim da je to najbolje rješenje.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Tko su ono druga dva ĉlana? 

 

Tonći Šarić: Neno Šarić i Ivan Pavliĉević. 

 

Dino Katić: ...tako da ne širimo priĉu. 

 

Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o izmjeni Odluke o 

imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (7 glasova 

„za“) donosi 

 

Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od 

prirodnih nepogoda (u prilogu). 

 

 

AD 11. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O IMENOVANJU ĈLANOVA VIJEĆA ZA 

DAVANJE KONCESIJSKOG ODOBRENJA 
 

Antonia Barbić: Ĉlanovi su bili Ilija Frlan, Pavao Lagetar te Marinela Giljević kao 

predstavnica Općine. Te ĉlanove je potrebno izmijeniti. Vijeće ĉini 5 ĉlanova, dvoje iz 

Općinskog vijeća, jedan predstavnik Općine, Ivo Klaić predstavnik ţupanijskog tijela 

nadleţnog za poslove pomorstva i Goran Rakić predstavnik Luĉke ispostave Lastovo.  

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu. 

 

Dino Katić: Znaĉi ti kao predstavnica Općine? 

 

Lukša Hropić: Ja predlaţem Antoniu kao predstavnicu Općine, te Martinu i Dina iz 

Općinskog vijeća.  

 

Leo Katić: Vijeće djeluje u prvom dijelu godine prije ljeta kada se rješavaju zahtjevi graĊana. 

S obzirom da je Marinela na porodiljom prijedlog je da Antonia odraĊuje taj tehniĉki dio, te 

da ti i Dino budete ĉlanovi.  

 

Dino Katić: Ja prihvaćam. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Prihvaćam. 
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Antonia Barbić: Prihvaćam. 

 

Predsjednik  zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o izmjeni Odluke o 

imenovanju ĉlanova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa šest glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdrţan“ donosi  

 

Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju ĉlanova Vijeća za davanje koncesijskog 

odobrenja (u prilogu). 

 

AD 12. PRIJEDLOG ZA IMENOVANJE SUDCA POROTNIKA TE SUDCA 

POROTNIKA ZA MLADEŢ ŢUPANIJSKOG SUDA U DUBROVNIKU 

 

Antonia Barbić: Ţupanija je uputila dopis kojim traţi imenovanje sudca porotnika i sudca 

porotnika za mladeţ Ţupanijskog suda. Moţete predloţiti nekoga vodeći raĉuna o tome da 

kandidati moraju biti punoljetni hrvatski drţavljani, da protiv njih nije pokrenut kazneni 

postupak, da su spremni redovito odazvati se pozivima suda i da nisu ĉlanovi niti jedne 

politiĉke stranke. Što se tiĉe sudca porotnika za mladeţ uz ove uvjete oni moraju biti iz reda 

profesora, uĉitelja, odgojitelja i drugih osoba koje imaju radnog iskustva u struĉnom 

odgojnom radu s mladim osobama.  

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu. 

 

Dino Katić: Uvjet je da nisi ĉlan stranke?  

 

Antonia Barbić: Da. 

 

Dino Katić: U redu. Smijem li izaći 5 minuta?  

 

Tonći Šarić: Smiješ. 

 

Dino Katić napušta sjednicu. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Jesi rekla da mora biti nekakav profesor? 

 

Antonia Barbić: Traţe dva prijedloga: sudca porotnika i sudca porotnika za mladeţ. Sudac za 

mladeţ mora biti odgojitelj.  

 

Leo Katić: Mi smo uputili školi dopis vezano za redova iz sudca porotnika za mladeţ, ali se 

škola nije oĉitovala prijedlogom. Je li se radi o strankama ili ĉlanovima vijeća? 

 

Antonia Barbić: Nije navedeno, samo je uvjet da nije ĉlan stranke.  

 

Miro Mariĉević: Ja predlaţem Martinu za sudca porotnika. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Hvala na prijedlogu, ali ne prihvaćam. 

 

Dino Katić se prikljuĉuje sjednici. 
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Tonći Šarić: Ja predlaţem Antoniu Barbić. 

 

Antonia Barbić: Prihvaćam.  

 

Lukša Hropić: Ja bih predloţio Ninu za sudca porotnika za mladeţ jer je odgojitelj, ali je ĉlan 

stranke.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja bih predloţila, ali osoba nije tu, pa da je kontaktiramo, Antonela 

Hropić.  

 

Nina Glumac: Meni je to isto palo na pamet. 

 

Lukša Hropić: Ali ne moţemo znati je li ona suglasna... 

 

Martina Bašić Ivĉević:..da, ali moţda da bude zadatak da je kontaktiramo pa odluĉimo.  

 

Leo Katić: Upravo smo zbog tih razloga kontaktirali školu.  

 

Lukša Hropić: Ako ne moţemo naći drugu osobu je li moţemo samo predloţiti sudca 

porotnika ili ne moţemo nikoga? 

 

Leo Katić: Nekada nije bio nitko. Mi dajemo prijedlog, a Ţupanijski sud donosi Rješenje, on 

isto moţe nekoga zvati je li prihvaća.  

 

Predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje sljedeći 

 

Z A K L J U Ĉ A K 

 

Predloţit će se Antonia Barbić, OIB: 41792821534, za imenovanje suca porotnika 

Ţupanijskog suda u Dubrovniku. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa šest glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdrţan“ donosi Zakljuĉak (u prilogu). 

 

Tonći Šarić: S obzirom da nemamo osobu koju ćemo predloţiti za mladeţ, ostaviti ćemo to za 

drugu sjednicu.  

 

Sjednici se prikljuĉuje Lucijana Barbić, direktorica Komunalca d.o.o. 

 

AD 13. KORIŠTENJE SREDSTAVA U VLASNIŠTVU KOMUNALCA D.O.O. 

 

Antonia Barbić. Ovdje su Vam Aneksi Ugovora koje moţete pogledati koje je direktorica 

poslala naknadno, zato ih niste dobili sa ostalim materijalima.  

 

Leo Katić: Na prošloj sjednici se vodila rasprava u vezi korištenja traktora u vlasništvu 

Komunalca. Traţilo se izvješće što se do sada radilo s tim traktorom, u smislu koji su opsezi 

poslova raĊeni. To nismo dobili, već prijedlog Aneksa koji bi se potpisao vezano za buduće 

poslove PG-a Barbić i s odreĊenim dionicama. Kako je Komunalac duţan s obzirom na 

darovnicu odrţavati svu popisanu šumsku infrastrukturu, a zna se koju, ja mislim da Aneks 
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mora sadrţavati svu šumsku infrastrukturu. Jer smo mi i prošle godine imali problem, jer nam 

je taj dio poslova radio DVD. Znaĉi ovdje se radi o broju poslova koje mislim da treba 

ugraĊivati u Aneks ugovora s PG-om koji ima traktor na korištenje. To sam htio komentirati u 

vezi izvješća što je do sada raĊeno i Aneksa. 

 

Lucijana Barbić: Nisam shvatila što hoćete reći s infrastrukturom? 

 

Leo Katić: Ako je taj traktor darovan Komunalcu za odrţavanje šumske infrastrukture, a je, u 

smislu ugovara i darovanja, onda taj traktor je dan u najam Leu Katiću, tako mi je najlakše 

govorit, onda te poslove treba odraĊivati.  

 

Lucijana Barbić: O ovome kada je Luĉijano davao traktor natjeĉajem, ovim dionicama je bilo 

govora... 

 

Dino Katić: Oprosti, što stoji u ĉlanku 3. toĉki 1. što stoji ovdje u ugovoru? 

 

Lucijana Barbić: Stoji samo 20 km. 

 

Dino Katić: Ovo je samo dopuna Ugovora.  

 

Lucijana Barbić: Samo prošireno da se toĉno zna koje se dionice trebaju odrţavati.  

 

Dino Katić: Znaĉi, ove dionice koje su navedene ugovorom.  

 

Lucijana Barbić: Da, jer je u ugovoru samo napisano 20 km, nije specificirano kojih. 

 

Miro Mariĉević: Mislim da bi ovdje trebalo, ja ne znam, ja nisam  vidio prvi ugovor, u aneksu 

se samo radi o tome da se prepozna koju dionicu treba raditi. Ovdje treba ukljuĉiti polja. 

Nitko neće moći napraviti putove kroz polja, ako to neće malĉer, odnosno stroj, koji to radi. 

Gledam Zegovo, tamo se ne moţe više proći, sada je ţica i tako dalje, ne znam kako je 

postavljena, pretpostavljam da je na granici, ali ona sada ne dozvoljava da se radi kako treba i 

kosi. Govorimo o Lokavju i svim putovima kroz koje funkcionira promet ljudi koji se bave 

poljoprivredom. Bilo bi primjereno da bude i uĊe taj dio. Ne znam kakve su pozicije vezane 

za dogovor i plaćanje, ali je ĉinjenica tko je uzeo da mora to odraĊivati.  

 

Lukša Hropić: Ja se slaţem apsolutno što je rekao naĉelnik da budući da je bilo pitanje nekih 

ovrha i što se tiĉe tih odrţavanje te infrastrukture, da bi trebala biti uvrštena sva šumska 

infrastruktura... 

 

Lucijana Barbić:...koja je to infrastruktura? 

 

Lukša Hropić: Imamo popis cijele šumske infrastrukture... 

 

Leo Katić: ...postoji dokument Hrvatskih šuma. 

 

Lukša Hropić: Što se tiĉe ovoga što je Miro rekao, ja to pozdravljam, jer stvarno putovi kroz 

polje su neodrţavani i ljudi koje graniĉe s parcelama, netko ĉisti, netko ne ĉisti i to se ne moţe 

definirati, ja sam ĉak, moţda i sa vama priĉao Lucijana, kad je bila ideja nabavke kroz 

poljoprivrednu udrugu neke grane koja bi koštala cca 90.000 kn, s kojom bi se taj problem 

rješavao, na tom putu bi se trebalo nekako uredit da se kroz Park, udrugu i Općinu to nešto 
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kupi i da budu u cijelosti sve te dionice, infrastruktura, da se poljoprivrednicima olakša i da se 

sa strane ĉisti i zbog zaštite od poţara.  

 

Tonći Šarić: Koliko vidim sve se vrti oko ĉlanka 2.? 

 

Leo Katić: Treba mijenjati Aneksom sve.  

 

Lukša Hropić. Znam da kad smo kroz javne radove radili ove dionice, imam toĉno zapisano 

sve, ali ovdje fali dionica Bozonji do - Prgovo... 

 

Miro Mariĉević:...Duboke... 

 

Lukša Hropić:...nisu klasificirane ko šumski put, ali kad se već ima... 

 

Miro Mariĉević:..nerazvrstana cesta... 

 

Lukša Hropić:...kada je već dan za javni interes, to se sve moţe odraĊivati ako se ima stroj, 

nema smisla poslat dvojicu da kose mjesec dana kada stroj moţe obaviti u jedan dan.  

 

Tonći Šarić: Ti kaţeš Ţdrelo – Bozonji dol, je li ovo Ţdrelo – Prgovo podrazumijeva... 

 

Lukša Hropić:...mislim da je to asfalt... 

 

Tonći Šarić:...ĉekaj, je li asfalt ili je ovaj drugi put? 

 

Lukša Hropić: Ne znam... 

 

Lucijana Barbić: Ţdrelo-Prgovo? 

 

Lukša Hropić: Moguće je da je šumski put. 

 

Tonći Šarić: Onda nije samo Bozonji dol. 

 

Lukša Hropić: Imamo Zace – Kal - Pozalica, imamo još tu Prţina – Pasjeka, imamo još tu.... 

 

Leo Katić: Ne treba sve nabrajat kada imamo popis. 

 

Lucijana Barbić: Ja govorim ono što je bilo prije dogovoreno.  

 

Tonći Šarić: Moţda je nešto propušteno. Po meni bi trebalo zahvatiti sve šumske putove, ne 

samo ove dionice.  

 

Lukša Hropić: O tome se moţe razgovarati, jer moţda moţe Park, Općina i Udruga dati po 

neki iznos i da se kupi ta grana kako bi se radilo kroz polje. O tome moţemo neki drugi put 

razgovarati. 

 

Leo Katić: Ovo je prilika da se ta tema otvori. Zašto ne? 

 

Lukša Hropić: Bilo bi dobro da se skupi taj iznos kako bi se sve obuhvatilo, a ne samo za 

putove.  
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Margaret Hropić. Nabavljena je ponuda prije par godina, ali nisam sigurna jeli 60.000 ili 

80.000 kuna.  

 

Miro Mariĉević: Sigurno će doći na tapeti slijedeće godine tema biciklistiĉke ture. Sigurno će 

te ceste traţiti od Hrvatskih šuma pretpostavljam Općini, tko upravlja s njima, dijelom i nekih 

ţupanijskih gdje one imaju ingerenciju vezano za dozvolu za formiranje tih biciklistiĉkih tura. 

Mislim da će se kroz to morati odrţavati jer je to planirano u projektu, ali o tom potom ćemo 

slijedeće godine. Ja ne bi sad govorio, ali uzmimo na znanje. 

 

Margaret Hropić: Imamo ponudu. 

 

Miro Mariĉević: Ne bi sad ništa govorio, ali imamo slijedeću godinu plan, financijski 

podnesen, ali moţemo u rebalansu to uvest. Treba vidjet sa svim sudionicima tko će 

sudjelovati.   

 

Lukša Hropić: Još samo jedna stvar: Radovi će se izvoditi zakljuĉeno 1. srpnja. Znaĉi radovi 

će se izvode do 1.srpnja ili? 

 

Lucijana Barbić: Do 1.srpnja.  

 

Miro Mariĉević: Mogu li ja nešto predloţiti? Ako je poznat izvršitelj - Zdenko Barbić, ovo 

nije dobro da je isto... 

 

Lucijana Barbić:...a što ću ja? 

 

Miro Mariĉević: Tako se potrefilo, ali nema veze... 

 

Miro Mariĉević: Trebalo bi zatraţiti ponudu za ove dodatne putove ili ukljuĉiti sve putove 

koji jesu, odnosno da odradi ovaj aneks ili ako to izvrši, treba vidjeti vozaĉa onda da se 

napravi ponuda sa tim strojem da se odradi do kraja pa da se ukljuĉe i drugi putovi gdje moţe 

sve proći.... 

 

Leo Katić:...misliš ovo kroz polja? 

 

Miro Mariĉević: Apsolutno, ovdje fali još putova... 

 

Tonći Šarić:..sve šumske putove... 

 

Miro Mariĉević:...gdje god moţe proći, jer ono što je rekao Lukša mjesec dana trojici, a on će 

proći sve to što ima u mjesec dana. Trebalo bi vidjet s obzirom jer ima sve šumske putove, 

koliko je moguće radit za probijanje najma ovoga, a što ostaje poslije i koliko košta.  

 

Tonći Šarić: Vjerojatno su nehotice ispuštene neke, htjeli su precizirati pa se neke nisu navele. 

Po meni kao što ste rekli trebalo bi navesti sve šumske putove i polja gdje se moţe. 

 

Lukša Hropić: To je stvar dogovora, trebalo bi sve definirati, ali ako moţe tako, onda treba 

definirati koliko je cijena najma, kolika cijena ovoga, kolika je cijena km i cijena svega i tko 

će to kontrolirati, sve to bi se trebalo definirati ugovorom.  
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Leo Katić: Ugovor govori samo o korištenju, je li tako? 

 

Lucijana Barbić: Da. 

 

Leo Katić: Ne govori o najmu? 

 

Lucijana Barbić: Ne. 

 

Leo Katić: Prema tome, ne moţemo govori o ovome što je poĉeo Lukša. Ja zato predlaţem da 

idemo dalje i donesemo zakljuĉak da Općina dostavi elaborat putova Hrvatskih šuma, da se 

ugradi u ĉlanak 2. i da se zatraţi suglasnost od vijeća i da se takav ugovor potpiše, a ovo što 

se tiĉe polja mislim da je to drugo pitanje, a to je hoće li onaj koji koristi stroj uz tih 20 km 

raditi i polja, ja u to neću uzlaziti. Moramo se drţati Ugovora s Hrvatskim šumama, a to je 

odrţavanje šumske infrastrukture.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Moţemo jednostavno navesti svi šumski putovi navedeni tu i tu. 

 

Leo Katić: Ali postoje dionice i kilometri. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ma znam, ali da ne moramo navodit svaku pojedinaĉno... 

 

Leo Katić: To će se kontrolirati, doć će netko, ali nije problem jer imamo papir na kojem je 

sve navedeno. Elaborat ima 5 stranica sa slikama gdje je navedeno sve i da to bude ugraĊeno 

u Aneks. 

 

Dino Katić: A kako tehniĉki izvesti nabavku tog prikljuĉka u suradnji Parka i Općine? Moţe 

li se odraditi nekakva tematska sjednica, da se nešto poduzme, a ne da sve ostane na rijeĉi.  

 

Leo Katić: Jasno je da je to potrebno svima. 

 

Margaret Hropić: Postoje projekti gdje se moţe javiti i Udruga te dobiti dio sredstva jer je to 

dosta skupo pa je i teško izvući 80.000 kn, ali ĉetiri korisnika mogu po nekih 20.000 kuna, 

bilo bi lakše. 

 

Dino Katić: Znaĉi, to je izvedivo? 

 

Margaret Hropić: Da, bilo bi dobro. 

 

Dino Katić:  Moţemo li to stavit u zakljuĉak? 

 

Miro Mariĉević: Mislim da bi prvo trebalo  riješiti Komunalac ovdje. Treba vidjeti... 

 

Tonći Šarić:..treba ponovno zatraţiti ponudu... 

 

Miro Mariĉević:...imamo financijski plan, i to trebamo uvesti. Rekao sam da ćemo slijedeće 

godine konkretnije o biciklistiĉkim turama koje će moţda obuhvatiti neka polja, ali šumske 

putove sigurno. Pa ćemo o tome razgovarati o doradi i odrţavanju kasnije jer projekt će se 

sigurno prijaviti dogodine.  

 

Dino Katić: To je mali iznos, a moglo bi sve biti ureĊeno.  
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Margaret Hropić: Ja ću proslijediti jer je imam zbog Udruge kada su neki projekti, ali je 

nemoguće dobiti jer je veliki iznos, a natjeĉaji su ograniĉeni s koliko posto opreme moţeš 

poći. 

 

Miro Mariĉević: Moţe se u projekt biciklistiĉkih staza ukljuĉiti i stroj... 

 

Leo Katić: Projekt koji radi Park, nije to samo kosilica, jer odrţavanje staze ne znaĉi samo 

dignut travu, to je ozbiljnija priĉa... 

 

Miro Mariĉević:...apsolutno, ima i valjak, ima i... 

 

Leo Katić:...to je ozbiljnija priĉa i sigurno nam je to potrebno. 

 

Dino Katić: Ali je realno izvedivo. 

 

Predsjednik Tonĉi Šarić  stavlja na glasovanje slijedeći  

 

Z A K L J U Ĉ A K 

 

Općina Lastovo dostavit će Komunalcu d.o.o. Elaborat šumskih putova sa nazivima i 

kilometraţom, koji će se ugraditi u Aneks Ugovora s PG Barbić. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sa sedam 

glasova „za“) donosi Zakljuĉak (u prilogu). 

 

Margaret Hropić: Predlaţem Zakljuĉak dva da Općina Lastovo u suradnji sa Parkom prirode i 

udrugama zatraţi ponudu za prikljuĉak za vozilo u svrhu odrţavanja šumskih putova. 

 

Predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje  

 

Z A K L J U Ĉ A K 

 

Općina Lastovo će u suradnji sa Javnom ustanovom „Park prirode Lastovsko otoĉje“ i 

udrugama zatraţiti ponudu za prikljuĉak za vozilo u svrhu odrţavanja šumskih putova. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sa sedam 

glasova „za“) donosi Zakljuĉak (u prilogu) 

 

Miro Mariĉević: Predlaţem zakljuĉak da Komunalac d.o.o. zatraţi ponudu od izvoĊaĉa za 

odrţavanje svih poljskih putova, te istu dostavi Općini i Parku. 

 

Predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje  

 

Z A K L J U Ĉ A K 

 

Komunalac - Lastovo d.o.o. zatraţit će ponudu od izvoĊaĉa za odrţavanje svih poljskih 

putova, te će istu dostaviti Općini Lastovo i JU „Park prirode Lastovsko otoĉje“. 

 

Nakon obavljenog glasovanje, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sa sedam 



26 

 

glasova „za“) donosi Zakljuĉak (u prilogu). 

 

 

AD 14. LAG 5 – NATJEĈAJ ZA PROVEDBU TIPA OPERACIJE 3.1.1. 

AD 14.1. ODLUKA O SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU ULAGANJA U PROJEKT 

DOM KULTURE U LASTOVU 

 

Leo Katić: LAG 5 je raspisao natjeĉaj mjere 3.1.1. na kojeg se javlja Općina Lastovo i udruga 

Dobre Dobriĉević. Za Općinu Lastovo postoji Odluka sa jedne od prethodnih sjednica, a za 

Dobru Dobriĉevića treba donijet novu Odluku za mjeru 3.1.1. jer ona koja je bila ne odgovara 

jer nije toĉno navedena mjera za koju se provodi natjeĉaj. Mogu se javiti dvije institucije pa 

mi predlaţemo da se donese nova odluka za udrugu, kako Općina već ima. Ako se proĊe na 

natjeĉaj nastavilo bi se sa ureĊenjem u objektu.  

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu.  

 

Miro Mariĉević: Ja imam samo nešto za reći. To je moj stav da ono kad je potpisivan ugovor s 

Dobrom Dobriĉevićem i odluka donesena da ima ekskluzivno pravo u svakom momentu biti 

partner Općine, ja se apsolutno ne slaţem sa time... 

 

Leo Katić:...nisi dobro rekao... 

 

Miro Mariĉević:..sliĉno, ali si me razumio... 

 

Leo Katić:..da, ali nisi, da si.. 

 

 Miro Mariĉević:..zašto to govorim zato što treba otvoriti prostora, nema ekskluzive 

udrugama, jer je vrlo upitna i moţe biti problematiĉna stvar... 

 

Leo Katić:..kriva ti je rijeĉ. 

 

Miro Mariĉević: Molim?! Kako mi je kriva rijeĉ? 

 

Leo Katić: Nije bila nikakva ekskluziva... 

 

Miro Mariĉević:...kada smo donosili odluku... 

 

Leo Katić:...nije bilo to. 

 

Miro Mariĉević: Potraţite, ne znam kad je to bilo, prije godinu dana, ali nema veze... 

 

Leo Katić:...tako si raspravlja... 

 

Miro Mariĉević:...ne, ne, ne, Leo, upravo zbog toga smo raspravljali, da ne moţe dobiti samo 

jedan, toga se sjećam, treba pogledati. Ja neman ništa protiv, imam rezervu prema toj udruzi, 

ali to ništa ne znaĉi. Ĉinjenica ne moţe se dati ekskluzivu samo jednoj udruzi, to govorim, to 

moţe biti vrlo problematiĉna stvar, zbog toga se ponovno vraćam... 

 

Leo Katić:...ti bi bio u pravu da samo imali više zainteresiranih udruga, i da smo izmeĊu te 

dvije tri diskvalificirali dvije, a preferirali jednu, ali mi to nismo uĉinili... 
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Miro Mariĉević:...vi ste izabrali ovu. 

 

Leo Katić: Bila je jedna jedina udruga. Daj Boţe da ih ima 100, ali nema. Nismo 

diskvalificirali tada niti jednu da bi nekoga preferirali, nismo to uĉinili. Ovu odluku smo 

donijeli zato što bez tog partnerskog ugovora ne moţeš proći na natjeĉaj, a to ti znaš, isto 

kako se bez ove odluke ne moţe jer je to jedan od uvjeta za natjeĉaj. Ti moţeš poći na 

natjeĉaj, ali nemaš sve dokumente što ti treba. Daj Boţe da se udruge javljaju... 

 

Miro Mariĉević: Kako će oni znati... 

 

Lukša Hropić:...pisano se obrati predsjedniku da dostavi na Vijeće. 

 

Leo Katić: Kako to govoriš... 

 

Miro Mariĉević:...je li bilo da je unaprijed problem, ali govori da moţe postati problem jer 

kad se netko bira, a to pogotovo... 

 

Leo Katić:..Miro, oprosti, netko ulaţe sredstva... 

 

Miro Mariĉević:...ali opet to vlasništvo, na isti naĉin.. 

 

Leo Katić:..ali naše je vlasništvo.. 

 

Miro Mariĉević:...na isti naĉin.. 

 

Leo Katić:...ma što na isti naĉin? 

 

Miro Mariĉević: Dajete udruzi pravo, samo jednoj, ovom odlukom se daje vlasništvo samo 

jednoj udruzi.. 

 

Leo Katić: Tamo ima udruga Dobre, ima udruga Val. O ĉemu ti govoriš? 

 

Miro Mariĉević: Udruga Val je nešto drugo. Oprosti. 

 

Leo Katić: Ma što drugo?! 

 

Miro Mariĉević: Dobro se razumijemo. Dobro, to je vaša stvar. Ja sam na isti naĉin protiv... 

 

Leo Katić:...ja smatram da svaka udruga, a daj Boţe da se jave, koja traţi ovakvu odluku da je 

donose i da joj pripomognemo da ima uvijete natjeĉaja... 

 

Dino Katić:...ali Udruga Dobre Dobriĉević je jedina udruga koja se bavi kulturom... 

 

Leo Katić:...ima Poklad... 

 

Miro Mariĉević:...zar nema Poklad i La uvo ili kako se već zove, i tako dalje. Ima li ona 

uvjete? Ja govorim o tome, onda oni nisu jedini. 

 

Leo Katić: Te udruge ne ulaţu. Kako ne razumiješ?! 
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Miro Mariĉević: Ma kako ne ulaţu? Daju svoje proizvode na ovaj ili onaj naĉin. 

 

Leo Katić: Je li Općina uredila prostor i dala ga Udruzi Lastovski poklad? Je. Jesi ti bio nekad 

tu? Bio si. 

 

Miro Mariĉević: Statut piše o pokladu, ne piše u Dobri Dobriĉeviću, nego o pokladu.  

 

Leo Katić: Nisam to htio reći, ne moţeš reći da se ne pomaţe drugima. Ti znaš, bili smo 

zajedno u tom prostoru. Prostor je dan i ureĊen. Ljudi imaju kvalitetan prostor, stavljaju svoje 

diplome. Ne znam u ĉemu je problem? Daj Boţe da moţemo svima tako i da se svi javljaju.   

 

Dino Katić: To je problem ljudi koji vode te udruge. 

 

Miro Mariĉević: Ja pokušavam reći da svaka dodjela ekskluzive, prava da netko bude i da 

netko drugi ne moţe biti nije dobro iz bilo kojih razloga, samo to pokušavam reći. 

 

Dino Katić: Ali ako se samo jedna javi... 

 

Miro Mariĉević:...a tko se mogao javiti, kako i  gdje su se mogli javiti? Leu u kancelariju ili 

doma? O ĉemu ti priĉaš? 

 

Leo Katić: Ma kako to govoriš, Miro?! Bez potrebe tako govoriš. Je li netko raspisuje 

natjeĉaj? Je li se svatko ima pravo na taj natjeĉaj javit? Na ovaj su se javili samo oni.  

 

Lukša Hropić: I traţili su nadopunu dokumentacije. 

 

Leo Katić: Kako to govoriš?! Pa nismo mi zvali nekoga da se javi na natjeĉaj. Pa ne 

raspisujemo mi natjeĉaj nego LAG.  

 

Miro Mariĉević: Ĉlan LAG-a je Općina Lastovo, koja prepušta aktivnosti Udruzi Dobre 

Dobriĉević. 

 

Leo Katić: Ma što si to sad rekao? 

 

Miro Mariĉević: Evo.. 

 

Tonći Šarić:...pa i Pokladarskom društvu... 

 

Miro Mariĉević:..Poklad stoji u Statutu, prijatelju moj... 

 

Leo Katić:...ali reci mi što smo to falili? Reci mi.  

 

Miro Mariĉević: ili je Vama poklad sve!? 

 

Leo Katić: Što smo pogriješili? 

 

Miro Mariĉević: Ja pokušavam reći da svaka udruga koja funkcionira ovdje u teritoriju 

Općine Lastovo i bilo koje aktivnosti koja ona mora crpiti izvore iz financiranja Općine kao 

javne ustanove, podlijeţe treba biti otvorena i da da pravo svima da budu pod istim uvjetima. 
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Ako postoji, a ako ne neka se javi... 

 

Leo Katić:...a koja je diskvalificirana od strane Općine?  

 

Miro Mariĉević: Nije, ali nikome nisi omogućio da se javi.  

 

Leo Katić: Pa ne raspisuješ natjeĉaj ti da se on javi.  

 

Miro Mariĉević: Pa ti si ĉlan LAG-a... 

 

Leo Katić:...pa svi znaju da je natjeĉaj obavljen.  

 

Miro Mariĉević: Ma ĉlan LAG-a, pravo tvoje da je prenosiš Udruzi Dobre Dobriĉević... 

 

Leo Katić:...ma sve udruge znaju o natjeĉaju. 

 

Lukša Hropić:...i poljoprivrednici se mogu javiti, svi i OPG-ovci, svi znaju. Tko god hoće. 

 

Miro Mariĉević: Što mi dajemo udruzi suglasnost. Njima ne treba suglasnost... 

 

Leo Katić:...pa kako će se kandidirat kad je to uvjet natjeĉaja?!   

 

Miro Mariĉević: Molim!? 

 

Dino Katić: To je uvjet natjeĉaja. 

 

Miro Mariĉević: Onda smo se mi javili na natjeĉaj, onda smo mi u funkciji prijavitelja, 

Općina. 

 

Leo Katić: Ma tko ti je to rekao? 

 

Miro Mariĉević: Pa što mu onda daješ odluku o suglasnosti? 

 

Dino Katić: Pa to mu je uvjet.  

 

Miro Mariĉević: Neka se javi onda Dobre Dobriĉević... 

 

Leo Katić:...oni po uvjetima natjeĉaja moraju imati suglasnost Gradskih i Općinskih vijeća. 

 

Miro Mariĉević: Ali ja postavljam pitanje zašto Dobre Dobriĉević, a ne na primjer La.uvo ili 

netko drugi? 

 

Leo Katić: Pa nisu se javili.  

 

Ana Ivelja: Nisu se javili.  

 

Miro Mariĉević: Kako nisu? Gdje se nisu javili? Na natjeĉaj?! Je li se javio Dobre 

Dobriĉević? 

 

Leo Katić: Pa nije se javio tebi, Općini. Općinskom vijeću se javio da mu se da suglasnost da 
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se moţe prijavit na natjeĉaj. Ma kako to govoriš?! Ja ne razumijem.  

 

Antonia Barbić: LAG 5 je propisao i objavio natjeĉaj gdje jedan od uvjeta obvezne 

dokumentacije Odluka vijeća lokalne samouprave da daje suglasnost za ulaganje, bilo koja 

udruga koja se prijavi mora je dostaviti. Taman oni ulagali u svoje vlasništvo, totalno je ne 

bitno što se radi o prostoru Općine Lastovo. Da na primjer DVD ulaţe u nešto što su kupili, 

svejedno bi trebala Odluka Općinskog vijeća.  

 

Miro Mariĉević: Ma razumijem ja to. Ja pokušavam neku drugu stvar, jer se stvar moţe lako 

izokrenut, neću ulazit opet u dubinu, samo hoću reći da se ne moţe usporeĊivati DVD, Poklad 

i Dobre Dobriĉević 

 

Antonia Barbić: DVD sam navela kao primjer.  

 

Leo Katić: Govorimo sad o primjeru.  

 

Tonći Šarić: Da su se drugi javili sigurno bi im dali sigurnost. Ne vjerujem da bi nekoga 

diskriminirali. Nisu aktivni. Ne prate natjeĉaje ili im moţda ne treba novac. Ne znam. 

Moţemo im reći da je u natjeĉaj u tijeku.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o suglasnosti za 

provedbu ulaganja u projekt Dom kulture u Lastovu.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa šest glasova „za“ i 

jednim „suzdrţan“ donosi 

 

Odluku o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt Dom kulture u Lastovu ( u 

prilogu). 

 

AD 15. VIJEĆNIĈKA PITANJA 
 

Tonći Šarić: Ima li netko pitanje? 

 

Lukša Hropić: Nisam htio zbog zapisnika na sveĉanoj sjednici Općinskog vijeća osvrtati se na 

pitanje o izgradnji uĉeniĉkog doma u Korĉuli za lastovsku djecu i financiranja. Ĉuo sam da je 

to bila inicijativa roditelja. Mislim da bi se trebalo u daljnjem radu vijeća to malo preispitati. 

Po mom mišljenju, zašto bi Ţupanija ulagala tamo u neki dom, kada lastovci i korĉulani idu 

vani u srednje školeu, gdje je i kvalitetnije školovanje. Zašto bi mi našu djecu ograniĉavali što 

se tiĉe školovanja? Predlaţem da se na slijedećoj sjednici bude to toĉka dnevnog reda u tom 

smjeru. Jer po meni nema smisla... 

 

Tonći Šarić:..da svi idu u Korĉulu.  

 

Lukša Hropić: Jer ako Ţupanija misli pomoći ulagati u lastovsku djecu, neka odrede smještaj 

u domu u Splitu ili u Zagrebu, ili negdje gdje ţele ili moţda u smislu neke jednokratne 

pomoći ako su ţeljni pomoći. Što se tiĉe doma na Korĉuli, mislim da to nema smisla. Jesam li 

dobro ĉuo kad je bio doţupan? 

 

Nina Glumac: Da, on je rekao da su roditelji lastovske djece izrazili ţelju ako postoji nekakva 

mogućnost da bi slali djecu i tamo, ako postoji dom, ali to ništa nije konkretno već usmene 
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ţelje.  

 

Lukša Hropić: Po meni to sve previše košta jer bi se moglo sto godina financirati uĉenike i 

Ċake koliko ih ima, koliko košta investicija. Još pogotovo dom na Korĉuli. 

 

Tonći Šarić. Svaki dom je dobar dom, još kad bi bio besplatan. 

 

Lukša Hropić. Je, ali na Korĉuli.  

 

Tonći Šarić: Ako je besplatan. 

 

Lukša Hropić: Je besplatan, a kad imaš tri srednje škole? 

 

Dino Katić: Ako ima politiĉke volje da se to radi, bolje i to nego ništa. Imaš opciju više. 

Moţeš poslat dijete tamo.  

 

Lukša Hropić: Zašto bi Ţupanija u Strateški plan uvrstila Dom na Korĉuli? Nema smisla. Ţele 

li moţda od Osnovne škole Braća Glumac napraviti podruĉnu školu pa slati tamo djecu? Nije 

mi jasno.  

 

Tonći Šarić: Malobrojno stanje.  

 

Lukša Hropić: Mislim da bi trebali to staviti na slijedećoj sjednici, a pritom... 

 

Tonći Šarić:...moţda bi mogli pitati Ţupaniju što je mislila pod time? 

 

Lukša Hropić: Ili pitati ili moţda sugerirati?  

 

Miro Mariĉević: Mislim da je bolje sugerirati, nego pitati.  

 

Lukša Hropić: Dobro... 

 

Miro Mariĉević:...jer ako mi pitamo onda ne znamo što ćemo.   

 

Lukša Hropić: Zašto bi investirali u nešto što nama ne odgovara. Zašto bi slali djecu u 

Korĉulu? Idemo im omogućiti 10 mjesta u uĉeniĉkom domu u Splitu ili u Zagrebu koje će oni 

sufinancirati.  

 

Miro Mariĉević: Dubrovaĉko-neretvanska ţupanija se izborila za neki povlašteni prijevoz za 

Dubrovnik, avionski i tako dalje, da ne dubim. Ţupanija moţe, iako znam da je 

diskriminacija, ali je pitanje pravo prvenstva Ċaka s Lastova. Trebali bi o tome raspravljati, da 

pravo rješenje predloţimo Ţupaniji. Mislim da djeca sa Lastova teško dobijaju dom, tako mi 

se ĉini. Trebamo vidjeti što je dobro za Lastovo, je li to dom u Korĉuli ili nešto drugo.  

 

Lukša Hropić: To što ste rekli, diskriminacija, nije diskriminacija ako Ċak ima srednju školu 

na matiĉnom otoku u odnosu na onog koji nema. Trebalo bi se konzultirati s roditeljima jer 

koliko sam priĉao s roditeljima, njima se to ne sviĊa.  

 

Dino Katić: Split je jednostavniji i praktiĉniji što se tiĉe mreţe i povezanosti. 
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Lukša Hropić: Dosta se priĉa o toj nekoj liniji s Dubrovnikom i koliko bi ona koštala. Mislim 

da ovo vijeće mora dati jasan stav. Ona po nekim procjenama, ne znam, ĉuo sam 40 milijuna 

kuna... 

 

Leo Katić: ...2,8. 

 

Lukša Hropić: To su veliki novci za neke potrebe. Po meni bi trebala kvalitetnija autobusna 

povezanost koja ĉeka trajekt... 

 

Miro Mariĉević:...vraćam se na prijašnje sjednice da smo trebali imati tematsku sjednicu o 

povezanosti. Znamo gdje su problemi.  

 

Lukša Hropić: Moţda bi nam bolje odgovarala svakodnevna povezanost s Korĉulom pa da 

ĉovjek moţe ići autobusom za Dubrovnik, nego da ide posebna linija za Dubrovnik. Vidimo 

koliko je ova katamaranska linija nepopunjena.  

 

Leo Katić: Dat ćemo prijedlog za slijedeću sjednicu.  

 

Tonći Šarić. Ova katamaranska linija je nezgodna zbog reda plovidbe. 

  

Leo Katić: Ove dvije toĉke ćemo pripremit za slijedeći put. Ova prva je politiĉka koju uopće 

neću komentirati, a ova druga koja nema smisla za nas lastovce, osim za one korĉulane. 

Toĉka dva treba reći da Općina Lastovo svake godine kad je na jesen usklaĊenje voznih 

redova već od kad je uvezena ta linija, koja je pokazana kada je u pitanju satnica 

neprihvatljiva za Lastovo jer je uvedena kao turistiĉka linija koja bi povezala grad Dubrovnik 

s otokom, a koristi subvenciju koja se koristi za povezanost otoka s kopnom. Mi svake godine 

preko Agencije i Ministarstva traţimo izmjene satnice, zadnji smo na toj liniji, korištenje 

satnice trebaju usuglasiti svi koje dotiĉe taj brod i mislim da je u ovoj fazi s podatcima prošle 

godine 11 putnika, ne govorimo o onim dnevnim turistima nego o putnicama koji koriste, 

mislim da je to novac koji bi se na Lastovu itekako mogao kvalitetnije iskoristiti. Napravit 

ćemo taj prijedlog pa ćemo ga na slijedećoj sjednici koja će biti u sijeĉnju, jer smo juĉer 

dobili odobrenje za Prostorni plan pa ćemo imati raspravu, pa ćemo na taj naĉin donijeti 

odluke koje ćemo dostaviti. 

 

Miro Mariĉević: Ako mogu samo sugerirati jednu stvar za toĉku prijevoza povezivanja... 

 

Leo Katić:...mi ćemo napraviti koncept pa ćemo raspravljati... 

 

Miro Mariĉević:...dobro, moţe samo treba neke predradnje napraviti prije pa bi samo 

sugerirao, a to je da se propita, jer ima neke stvari koje sam ja još u vrijeme kad sam bio 

naĉelnik pokušao, otvoriti raspravu s Jadrolinijom za zimski period i povlašteni prijevoz 

automobila Split-Lastovo. Imao sam prilike razgovarati s jednim zaposlenikom na Hvaru,  

mislim da je tada bio Pjerino Bebić, i tada smo traţili i nije se uspjelo. Zimski period kad nije 

pun trajekt da se ta povlaštena cijena lastovcima omogući jer bolje da vozi 10 vozila nego da 

ide prazan. To je argument i trebalo bi tu povezati sve otoĉne naĉelnike, odnosno interese svih 

kojih se to dotiĉe, da se zajedniĉki probije ta barijera. Jer Lastovo to ne moţe napraviti samo, 

ali su sigurno svi za to zainteresirani.  

 

Leo Katić: U ponedjeljak u 11 sati je domjenak, tko moţe doći dobrodošao je.  
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Predsjednik Tonći Šarić je zakljuĉio sjednicu u 19.55 sati.  

 

Prema tonskom zapisu                                                                                               Predsjednik 

zapisnik napisala                                                                                               Općinskog vijeća  

 

 

Lucija Simić                                                                                                               Tonći Šarić 

 

 

 

KLASA: 021-05/19-01/08  

URBROJ: 2145-02-19-4  

U Lastovu, 18. prosinca 2019. godine  

 

Prilog:  

 Izvješće Mandatnog povjerenstva 

 Odluka o izboru predsjednik Općinskog vijeća Općine Lastovo 

 Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu 

 Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu i projekcija za 

2020. i 2021. godinu 

 Proraĉun Općine Lastovo za 2020. godinu i projekcija Proraĉuna za 2021. i 

2022. godinu 

 Analiza stanja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo za 2019. 

godini 

 Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo za 

2020. godinu s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje 

 Plan djelovanja Općine Lastovo u podruĉju prirodnih nepogoda za 2020. 

godinu 

 Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu 

šteta od prirodnih nepogoda 

 Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju ĉlanova vijeća za davanje 

koncesijskog odobrenja 

 Zakljuĉak - imenovanje suca porotnika Ţupanijskog suda u Dubrovniku 

 Zakljuĉak – Elaborat šumskih putova  

 Zakljuĉak – Ponuda za prikljuĉak za vozilo u svrhu odrţavanja šumskih 

putova 

 Zakljuĉak – Ponuda od izvoĊaĉa za odrţavanje svih poljskih putova 

 Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt Dom kulture u Lastovu 

 

 

 


